

國立高雄師範大學英文學位證明書申請表

National Kaohsiung Normal University English Version of Degree Verification Request Form

系 別 Department		學 號 Student ID.	
姓 名 Name	中文 英文	聯絡電話 Phone	忘記請填身分字號
學 位 Name of Degree	(中文)		
畢業年度 Year of Graduation	(民國 ROC) 年 (AD)		
申 請 人 Applicant			

承辦人

組長

教務長

校長

注 意 事 項

- 一、本表限 105 年 6 月 30 日前畢業者。
- 二、申請英文學位證明書，以一次為限。
- 三、申請者請繳交護照影本及二吋照片一張。
- 四、英文學位證明書，工本費 100 元，在出納組繳交，索取收據，連同申請表交教務組辦理。
- 五、英文姓名必須寫全名，與中文姓名相符，不得縮寫，經申請後亦不得隨意更改。
- 六、委由他人申請者，請附委託書。

※工作天：一星期

1. This form is for alumni graduated *before* June, 30, 2016.
 2. You may order an English version of degree verification only once.
 3. Attach a photocopy of your passport and a 2 inch photo.
 4. There is an associated fee of 100 NT for this service. Please pay at the Cashier Section, then take the receipt along with this application to the Registrar.
 5. State your *full* name in English. It should match your Chinese name. We do not accept changes after we receive your request.
 6. Attach a letter of authorization if you make this request through your trustee.
- * Allow up to 7 workdays for processing.

※通訊申請者，請加附已貼足掛號郵資(60 元起)之 A4 信封一個，工本費不收郵票。

※本校不收外幣並不代郵寄國外。(We do not accept foreign currency, nor do we accept requests to mail your certificate internationally)